
Vil hermed skrive om den tåbelige beslutning der er ved og blive tildelt dampere  

 for 5 år siden røg jeg 30 cigaretter i døgnet , blev så opereret for en lungecancer på OUH  begyndte 

omgående og dampe og nul cigaretter sidste kontrol for 5 mdr siden viser mine lunger og 

lungekapacitet er 98 %  af normal ikke rygers , samt jeg har fået smags og lugtesans 100 % tilbage 

samt en lykkeligt liv med motion uden at blive forpustet, virkelig fortvivlet over Regeringen kan 

ødelægge sådan et godt alternativ middel til og stoppe rygevane , havde prøvet alle andre alternative 

muligheder som ikke virkede, denne forestående lov om brug af  E-Cigaretter kan kun efter min 

mening være fordi Regering - Tobakindustri og andre instanser er bange for og miste indtægter, 

men en del dampere vil så falde tilbage til Tobak med efterfølgende flere sygehus indlæggelser 

samt udgifter for det offentlige  

 

Mvh. gunner loft jørgensen  vindinggård center 37. 7100 vejle 
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